
 

ARRIVAL AND DISMISSAL ROUTINES 

September 5, 2018 
 

Dear Parents, 

 
Thank you for a wonderful first week of school.  The children have settled into their new 
classrooms nicely.  It is a joy to see the children making new friends so easily. I am confident 
we will have a great school year.   

Beginning Sunday, September 9th, our staff will begin to implement the KG “regular” 
arrival/dismissal routines for all parents and nannies.  Please refer to the parent handbook 
(which will be sent home on September 6th) for specific details, listed on page 2 . Here are a 
few items for your convenience: 

Morning Arrivals (no school supervision before 7:00 a.m.) 

Classrooms instruction commences at 7:30 a.m.  Parents should not send their child before 
7:00 a.m. to be left alone because there will not be any supervision before that time. 

When students arrive at school, students should put away backpacks and put on their 
nametags located in their cubbies before going outside to wait for morning routine. Morning 
routine begins at 7:20 daily. 

Dismissals 

We encourage KG children to stay until the end of the day. We believe in “bell to bell” 
instruction.  Parents may not go directly to the child’s class and take him/her home prior to 
the dismissal bell. This is for their child’s safety and the safety of other children as well.    

 In the afternoon before dismissal, parents are kindly requested to wait for their child 
in the designated areas downstairs away from the classrooms:  

 at the playground 

 inside the “VIP” parent waiting room 

 inside hallway 1 - downstairs only (hallway 1 is the closest to the VIP waiting room) 

Parents may not wait in the hallways by the KG1 or KG2 classrooms or nurse’s office, as this 
blocks exit routes in case of emergencies. When the dismissal bell rings, parents will be 
allowed to the downstairs and upstairs classrooms, followed then by the nannies. 

 

With sincere gratitude and appreciation for your support, 

 
Anna Hutchison     Fatina Khalaf 
Preschool Principal     Deputy Principal 

  



 

 2018سبتمبر  5

 
 الكرام لسادة أولياء الأمورا
 

 تحية طيبة وبعد،
 

، لقد استقر جميع أسبوعاً رائعاً  الاسبوع الأول من المدرسة لجعلنود أن نتقدم لكم بالشكر العميق على تعاونكم معنا  بداية،
. راجين من الله ان تكون سنة دراسية رائعة الجديدةالاطفال في فصولهم الجديدة ويسرنا أنهم أقاموا العديد من الصداقات 

 للجميع.
العمل بالبرنامج اليومي للروضة، لذا نرجو من الأهالي والمربيات التقيد بمواعيد الحضور سبتمبر سيبدأ  9يوم الاحد 
بخصوص الدوام المدرسي  سبتمبر(  6)والذي سيرسل الى المنزل يوم  ، يرجى منكم مراجعة دليل أولياء الأموروالانصراف

 كم أدناه بعض البنود:، نذكر ل3 صفحة رقمفي  المذكورةوانصراف الأطفال  وحضور
يجب عدم تواجد الأطفال في  صباحاً(. 7:30يبدأ الدوام المدرسي في الساعة السابعة وثلاثين دقيقة ): الحضور صباحا  

 صباحاً لعدم توفر الإشراف قبل هذا الوقت. 7:00ساحة الروضة لوحدهم قبل الساعة 
موجودة ويضع البطاقة التي تحمل أسمه ) الموجودة خارج الفصل خزانتهصباحاً حقائب الطعام في  عند حضوره الطفليضع 

( 7:20في الساعة )سيبدأ الطابور الصباحي  . قبل ذهابه الى ساحة المدرسة( في خزانته
ً
 صباحا

اذ نؤمن بأهمية حضور الطفل كامل فترة ظهراً(  12:30)نحبذ أن يبقى الأطفال حتى نهاية الدوام المدرسي  :الانصراف
 على سلامة  قبل نهاية الدوام مور بالذها  مباررة للى الصصل لأذذ الأفصالالألا يسمح لأولياء ، المدرسيالدوام 

ً
وذلك حفاظا

 أطفالهم وسلامة الأطفال الآخرين.

 في الأماكن المسموح بها بعيدا  عن الصصول  الانتظار يفل  من أولياء الأمور، في وقت الظهيرة، وقبل الانصراف
 .فقط في الطابق الأرضيوالموجودة 

 ساحة اللعب . 

 غرفة انتظار أولياء الأمور (VIP) 

  القريب من غرفة انتظار أولياء الأمور ( 1ممر رقم (  

روضة أولى وثانية وذلك تجنباً لإغلاق مخارج الطوارئ في حال  في الممرات بين فصوللا يسمح لأولياء الأمور بالانتظار 
، يسمح للأهالي بالذهاب لإحضار اطفالهم من الفصول وعند قرع جرس الانصراف) لا سمح الله (.  حدوث أية طارئ

 العلوية والسفلية ثم يتبعهم المربيات .

 ،شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا

 

 فاتنة خلف         آنا هاتشسون    

 ةمرحلة ما قبل المدرس وكيلة      مرحلة ما قبل المدرسة ناظرة 


